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9 februari jl. heeft de CDA fractie een verzoek om inlichtingen art.45 ingediend betreffende de 
toegankelijkheid van het pand “De Greswaren”. De portefeuillehouder heeft op de vragen uit dit verzoek op 
18 februari een reactie gegeven. In deze reactie werden de volgende toezeggingen gedaan.
Door Hevo: “dat de deuren moeizaam open te krijgen zijn, is nieuwe informatie. Het is vervelend om te 
horen dat het gebouw nu als slecht toegankelijk wordt ervaren, maar als dat het geval is gaan we dat 
uiteraard verhelpen.”
Door de portefeuillehouder: “De Greswaren valt nog onder de onderhoudstermijn van de aannemer. Hevo zal 
in eerstvolgend overleg met het Grescollege (na de carnavalsvakantie) de toegankelijkheid van het pand 
agenderen. We zullen u nader informeren over te nemen maatregelen.”

Inmiddels is het december en moeten we helaas constateren dat, er geen terugkoppeling meer heeft 
plaatsgevonden aangaande te nemen maatregelen en er nog geen verbeteringen zijn waargenomen aangaande 
de toegankelijkheid van het pand.

Graag horen we van de portefeuillehouder waarom er geen terugkoppeling meer heeft plaatsgevonden en 
waarom de problemen nog niet verholpen zijn.

Als er geen antwoord is op bovenstaande horen we ook graag welke actie de portefeuillehouder nu gaat 
ondernemen.
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